
Dagsorden for skolebestyrelsesmøde d. 11. december 2024 kl. 17.00-20.00 

Deltagere: Helle Liliegren Harbild, Christina Gro Storm-Andersen, Jesper Larsen, Peter Jespersen, Christina 

Møller, Søren Søndergaard, Martin Hein, Julie Gørtz Smestad, Amdi Wiil, Lisbeth Kjær Larsen, Natashia 

Lohse, Line Ingberg Jepsen, Koray Ufuktan  

Afbud: Meinhild Djurhuus, Maria Hollington  

 

Punkt Uddybende kommentarer Tid 

1.Valg af ordstyrer /Martin 17.00 

2.Valg af referent /Christina  

3.Godkendelse af dagsorden /Martin 

Dagsorden godkendt. 

 

4. Hvad rører sig på skolen 

inkl. leg og læring 

Briefing og evaluering. 

• Status og evaluering af situationen på skolen – hvilke 

temaer rører sig, skaber uro, i hvor stort omfang 

(klasser, enkelt elever) osv. 

• Ny struktur i børnehaveklassen med ekstra voksen 

I den næste tid skal der kigges på en ny skoleplan frem mod 

skolestart 25: Mangfoldige fællesskaber med tolærerordninger i 

børnehaveklassen og 1. klasse. Det inkluderer bl.a. besøg i 

børnehaver forud for skolestart.  

Emnet skal genbesøges af skolebestyrelse i foråret, når der er 

mere nyt om udmøntningen.  

• Hvordan arbejder skolen med leg og læring? 

Leg er efter lærernes kursus om leg i sommer implementeret i 

bl.a. flexuger og venskabsklasser.  

Elevrådet ønsker mere bevægelse i undervisningen. Der er 

indføres som et forsøg et bevægelsesbånd midt på dagen for 5. 

årgang. 

/Jesper, Søren, Christina og Stine 

17.10-17.40 

5. Budget Jesper gennemgår kort budgettet før drøftelse af, hvilket 

områder SB vil prioritere – eksempelvis lejrskole, drengenes 

toiletter i gården. 

Resultatet ser bedre ud end tidligere meldt ud – således kun et 

merforbrug på 0,5 mio. kr. bl.a. pga. ekstra penge fra 

17.40- 

18.10 



forvaltning, penge fra Ny I København-børn, overskud i 

lønudgifter pga. lederudlån.  

Ønsker til kommende budget: Lejrskole og drengetoiletter, nye 

møbler i børnehaveklasserne og evt. lydanlæg er det, der 

prioriteres til næste år. 

Nye materialer? Der er vedtaget en ekstrabevilling til CFU, hvor 

der ugentlig lånes materialer fra.   

6. Lejrskole Beslutningspunkt  

Opfølgning på dialog i lærergruppen og beslutning om indførelse 

af lejrskole for 4. eller 5. årgang. 

/Christina og Jesper 

Det er et ønske fra både fra SB og lærergruppen. Tager vi 

beslutningen, indføres det fra næste skoleår.  

Har lærerne input i forhold til 4. eller 5. årgang? 4 årgang har 

meget i efteråret med ballet – men måske i foråret.  

SB vedtager, at man ønsker lejrskole på mellemtrinnet og lader 

det være op til lærerne at afgøre om det er 4. eller 5. årgang, 

der giver mest mening. 4. årgang i foråret eller 5. årgang i 

efteråret. 2 overnatninger eller mere (for at kunne benytte 

DSB-frirejser) 

Et oplæg skal være klar til februar.  

18.10-18.25 

7. Fundraising Drøftelse: 

Hvad er det ok at sælge (kalendere, strømer eller andet) for at 

rejse penge, og til hvilket formål kan skolen bidrage til? 

Hvor mange penge skal indsamles? Skolen betaler udgifter til 

lærerne og koloni. Forventet at forældre betaler børnenes 

forplejning – så det vil være udgifter til entreer osv.  

En ide at lade det være op til børnene, hvordan de vil indsamle 

pengene? 

Det er en oplagt mulighed at tjene pengene i forbindelse med 

balletten i 4. årgang kaffe og kagesalg.  

Flere klasser sælger julekalendere fra Børns Vilkår og tjener 

23/33 kr. pr. stk. til en tur på Bakken/Malmø i 6. klasse.  

Tidligere har en forældreforening holdt loppemarked – kunne 

forældre overtage et sådant arrangement? 

I dag sælger klasser kun ting, der er aftalt med Jesper Larsen.  

18.25 -

18.40 



Opfordring til at skolen er tydeligere omkring, hvad der 

fundraises til hvornår og hvordan.  

Ugen med gode gerninger i 5. klasse – hvad går overskuddet til 

her? 

Fundraising bør tænkes med i oplægget til lejrskoler.  

8. Mad  18.40 – 

19.10 

9. Ferieplan Beslutningspunkt 

Ferieplan for kommende skoleår til godkendelse. Julen falder så 

der mangler en fridag – drøftelse af om man skal prøve en 

lørdag evt. efter featureuge 

/Jesper  

Hvornår skal man gå på juleferie i 2025? Lørdag d. 20. eller 

mandag d. 22. december? Højdevang har valgt at være i skole d. 

lørdag d. 20. december. En mulighed kan også være lørdag i 

featureugen.  

Det kræver en afklaring i forhold til økonomi – hvad koster det at 

kalde lærerne på arbejde en lørdag? Derudover bør lærerne 

høres – hvad foretrækker de?  

Punktet genbesøges på næste møde.  

19.10- 

19.20 

10. Briefing fra 

repræsentanter og ansvarlige 

Briefing og evaluering 

a) Godkendelse af årsberetningen: Martin  

Et enkelt input til årsberetningen, der ellers er godkendt 

og kommer på hjemmesiden. 

 

b) Kort tilbagemelding fra fælles forældremøde og SB-

møde: Martin 

Borgerrepræsentation har afsat 0,5 mia. kr. til 

indskolingen – flere skal kunne rummes. En 

gennemsnitsskole får 2,5 mio. kr. mere i 2025.   

 

c) Status på brug af meddelelsesbogen: Jesper 

Der er ingen, der bruger den eller efterspørger den. Den 

er en erstatning for elevplanerne og kan bruges op til 

skolehjemsamtaler. Men det er en vedtaget lov, og der 

er vedtaget et princip, så der skal blot implementeres, og 

gerne inden sommerferien. 

 

19.20-19.35 



d) Opfølgning på opdatering af SB og andet indhold på 

hjemmeside: Peter og Line 

Intet nyt ang. hjemmesiden. 

Der er indhold på de fleste SB-medlemmer.  

Det er på todo måske at opdatere forsiden, så det ikke 

handler om Højdevangen. 

11. Punkter til kommende 

møde 

1. Trivsel samtale – obligatorisk.   

Trivsel på skolen kommer på på næste møde. 

Lejrskole og ny struktur til næste skoleår skal også på.  

 

 

19.35-19.40 

12. Meddelelser fra 

a/ Formandskabet: 

b/ Personalet  

c/Forældre 

d/Ledelsen 

 

Status på skoleidrætshal (Martin)  

Der er afsat penge, lige nu skal der planlægges. Det skal være en 

børneidrætshal, fx med klatreredskaber. Der skal nedsættes en 

følgegruppe med repræsentanter fra SB. 

19.40-19.55 

13. Eventuelt 

 

Iab.  19.55-20.00 

   

 

 


